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Vragen van het lid Belhaj (D66) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu 
over het bericht dat de Coentunnel vier keer per dag gestremd is door te hoge 
vrachtwagens (ingezonden 22 april 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Problemen Coentunnel nemen toe: ruim 
1.200 afsluitingen door te hoge vrachtwagens»?1 

Vraag 2
Deelt u de wens dat Amsterdam voor bedrijfsleven, bewoners en bezoekers 
goed bereikbaar moet zijn? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de bereikbaarheid en daarmee de (economische) 
aantrekkelijkheid van Amsterdam in het geding zijn wanneer de Coentunnel 
gemiddeld vier keer per dag afgesloten is? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat -hoewel veiligheid altijd voorop staat- vier stremmin-
gen per dag te veel is? 

Vraag 5
eelt u de mening dat dit probleem zo snel mogelijk moet worden opgelost en 
dat slechts een incidentele stremming acceptabel is? 

Vraag 6
Kunt u een beredeneerde schatting geven van de kosten van het gemiddeld 
vier keer per dag afsluiten van (een of enkele rijbanen van of soms zelfs de 
gehele) Coentunnel? 

Vraag 7
Herinnert u zich dat het college van B. en W. van Amsterdam op aandringen 
van de fractie van D66 in de raad dit probleem al in de zomer van 2015 bij u 
aanhangig maakte en dat u toen gezegd heeft dit probleem aan te pakken? Zo 
ja, welke concrete acties heeft u toen ondernomen? 

1 http://www.rtvnh.nl/nieuws/183780/problemen-coentunnel-nemen-toe-ruim-1200-afsluitingen-
door-te-hoge-vrachtwagens
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Vraag 8
Hoe is het mogelijk dat het aantal stremmingen sindsdien alleen maar is 
toegenomen? 

Vraag 9
Bent u bereid nu met oplossingen te komen en deze zo spoedig mogelijk 
door te voeren, opdat stremmingen vóór de zomer van 2016 niet meer aan de 
orde van de dag zijn? Zo nee, waarom niet?
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